
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

FINSA treedt toe tot de EPLF als gewoon lid 
 
Brussel, 27 mei 2025 – EPLF, de Europese producenten van laminaatvloeren, is 
verheugd FINSA (Financiera Maderera S.A.) als gewoon lid te mogen verwelkomen.  
 
Ruben Desmet, voorzitter van de EPLF en voorzitter van het Sustainability Committee 
(Unilin), verklaarde: “Met bijna een eeuw ervaring in de industriële transformatie van 
hout en een duidelijke toewijding aan duurzame productie, zijn we blij om FINSA aan 
boord te hebben. Hun expertise zal een belangrijke rol spelen bij het verder streven naar 
hogere normen op het gebied van kwaliteit en verantwoordelijkheid binnen de 
laminaatvloerenindustrie.”  
 
Estíbaliz Jurado Gutiérrez, Business Development bij FINSA, voegde daaraan toe: “Lid 
worden van de EPLF is voor ons een logische stap. Het stelt ons in staat actief bij te dragen 
aan een industrie die innovatie en milieubewustzijn in evenwicht houdt – iets waar wij 
veel waarde aan hechten. We kijken ernaar uit om ideeën uit te wisselen en samen te 
groeien als sector.” 
 
FINSA, voluit Financiera Maderera S.A., is een Spaans familiebedrijf dat sinds 1931 
bestaat. Het is gevestigd in Galicië en is de oudste panelenfabrikant die nog actief is op 
het Iberisch schiereiland. Door de jaren heen is FINSA uitgegroeid tot een gevestigde 
naam in de houtverwerking, met een breed aanbod gaande van laminaatvloeren tot 
decoratieve oppervlakken en meubelonderdelen. FINSA produceert laminaatvloeren, 
planken, decoratieve oppervlakken en meubelonderdelen, met een sterke focus op 
innovatie en een duidelijke toewijding aan duurzame en circulaire productieprocessen. 
Met deze nieuwe toevoeging telt de EPLF nu 13 gewone leden, 23 geassocieerde leden, 
11 ondersteunende leden en 2 geaffilieerde leden. 
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Over EPLF: De vereniging van Europese producenten van laminaatvloeren, opgericht in 1994 in Duitsland, 
vertegenwoordigt de belangrijkste producenten van laminaatvloeren in Europa en hun leveranciers. De focus 
van haar werkzaamheden ligt op onderzoek, ontwikkeling, normalisatie en vertegenwoordiging op 
internationale beurzen. Het management is sinds november 2019 verhuisd naar Brussel.  


